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     Oslo 29.08.19 

STYREMØTE NR. 5, 2019 

REFERAT 

STYREMØTE NR. 5, 2019, BLE HOLDT HOS VAV 28.08.2019 FRA KL. 13 – 14.15 

  

Til stede: 

 Sigurd Grande, Oslo, leder  

 Kari A. Briseid Thingnes, nestleder 

 Nils Erik Pedersen, Ås 

 Svanhild Fauskrud, sekretær 

 

Forfall: Knut Bjørnskau, leder Utvalg for miljøovervåking og  

 Mads Aulie, Bærum, Utvalg for vannmiljøtiltak 

  

 

 

1. REFERAT FRA STYREMØTE 22.5.2019 

Referatet ble godkjent.  

 

2. UTVALG FOR VANNMILJØTILTAK 

- Planlegging av driftsseminar 2019 er i gang, og seminaret avholdes på Son Spa 30.-

31.oktober. Frode Hult har takket ja til å være møteleder. Invitasjon med bindende 

påmelding sendes ut i begynnelsen av september. 

- Nytt prosjekt; DV-system. 

- Vellykket Gemini VA-dag avholdt 12.juni i Vestby. 

- Utvalget utvides med representanter renseanleggene ihht vedtak på årsmøte. 

 

3. UTVALG FOR MILJØOVERVÅKING 

- I neste møte vil NIVA gi en statusrapport fra sommerens tokt i fjorden samt status på 

modelleringen. Styret godkjente NIVAs ønske om forlengelse av svarfristen på 

modelleringsprosjektet fra 1.august til 1.november. 

- Gjennomgang av samlerapporten; Miljøovervåking i Indre Oslofjord 2015-2018 for 

kommentering og tilbakemelding til Norconsult. 

- Søknad til Miljødirektoratet om økonomisk støtte til risikovurdering av forurenset sediment 

etter veileder M-409 

- Utvalget utvides med representanter renseanleggene ihht vedtak på årsmøte 

 

 

4. SAKER FRA ÅRSMØTE 

- Vannforsyning inn under Fagrådets «paraply» igjen. Drift vannforsyning vil bli tatt inn i 

utvalg for vannmiljøtiltak, mens overordnede saker tilhørende vannforsyningen vil bli 

behandlet i Fagrådets styre. 

- Endring av vedtektene i forbindelse med kommunesammenslåing, VEAS forespørsel om 

medlemskap, Vannområdenes forespørsel om assosiert medlemskap samt vannforsyning inn 

igjen i Fagrådet. Renseanleggene vil bli ivaretatt i de nye vedtektene. Svanhild lager utkast 

til reviderte vedtekter og utvalgenes mandat til neste møte 9.oktober. 
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5. REVIDERING AV BUDSJETT 2019 

Utkastet til revidert budsjett for 2019, datert 28.08.2019, fremlagt i møte godkjent. Reduksjon i 

revisjonshonoraret, års- og høstmøte, prosjekt – Indre Oslofjord 2030 og overvåkning av 

fjorden. Kostnadene har økt de siste årene, så det må gjøres en prisregulering av kontingenten 

som medfører økte inntekter. 

 

6. INFORMASJON/AKTIVITET 

- Høring av planprogram og hovedutfordringer for vannregion Glomma og de norske delene 

av vannregion Västerhavet 2022-2027. 

 

7. EVENTUELT 

- Rekruttering Fagråds sekretær. Ingen søknad mottatt etter at stillingen lå ute på workplace i 

sommer.  

  

 

 

8. MØTEPLAN HØSTEN 2019 

Onsdag 9.oktober 

Torsdag 21.november 

 

 

Høstmøte/ ekstraordinært årsmøte ble berammet til torsdag 5.desember kl. 11 – 15 hos VAV, 

Herslebsgate 5. Møtet starter med en enkel lunsj fra kl. 11 til kl. 11.30. 

Forslag til faglig sesjon fremkommet i møte: 

- Styring av avløpsstrømmer (VAV) 

- Prosjekt mikroplast på Bekkelaget renseanlegg 

- Korte innlegg fra hvert av renseanleggene 

- HI tolkning av lite/ingen torsk i fjorden 

- VEAS styring  

- Vannforsyning og vannsikkerhet; kort presentasjon av rapportene «Vannforsyning Søndre 

Nordstrand og Follo-regionen» og «Vannforsyning i Indre Oslofjord – Status og behov for 

tiltak» 

- Prosjekt Holsfjorden 
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